
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Katona Béla
Az Országgyűlés Elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Miért járhatatlan a 45.-ös főút Szentes és Hódmezővásárhely közötti szakasza?” címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Hónig Péter Közlekedési ,

Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tájékoztatom arról, hogy a 45-ös számú országos főút Hódmezővásárhely-Szentes közötti

szakaszán a burkolat állapota balesetveszélyes, az úton számtalan mély kátyú akadályozza a

közlekedést. A hibák kijavításával a szakemberek meg sem próbálkoztak . Az út állapota

napról napra folyamatosan romlik, Hódmezővásárhely a 45-ös úton lassan megközelíthetetlen.

Ez az út a város belterületén áthaladó 2 darab fő közlekedési útvonal egyike, II. rendű

országos fő közlekedési útvonal, ebből adódóan jelentős belföldi és nemzetközi forgalmat

bonyolít . Az állami közútkezel ő mérnökei időt és pénzt nem kímélve jelentős energiát

fektetnek abba, hogy Hódmezővásárhely körzetében a jóval alacsonyabb rendű útjaikat

felújítsák, ám úgy tűnik, hogy e kiemelten fontos útnak még a kátyuzására sem szenteli k

figyelmüket .

Jogos a közlekedők, különösen a vásárhelyi lakosság felháborodása, miután az üzemanya g

árának jelentős részét teszi ki az útadó, amelybe nem kevés pénzt fizet a helyi lakosság, ezze l

szemben a kormány a helyi utak fenntartását egyáltalán nem támogatja . A közúti szakirányítás
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egyik fő feladata az úthálózat értékének és használati funkcióinak meg őrzése, ami ebben az

esetben egyáltalán nem valósul meg.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, remélheti-e Hódmezővásárhely lakossága, hogy j ó

minőségű úton, biztonságosan lehessen városunkat megközelíteni a 45-ös úton .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010. február 19 .
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